
Banyoles inver tir� m�s de 2 milions dÕeuros en diferents

actuacions

Es destinaran, entre altres, per enllestir les obres i la nova museograf ia del

Museu Arqueol�gic, la compra dÕhabitatge social i la remodelaci� de la

xarxa de sanejament del barri de Sant Pere

Una representaci� de les fam�lies de lÕescola Camins

al ple. CEDIDA.

LÕajuntament de Banyoles ha aprovat aquest vespre en el ple la

modif icaci� de cr�dits a trav�s de la incorporaci� de 2.134.779,50

euros, provinents dels romanents de tresoreria. Aquesta xifra �s

menys de la meitat del total de romanents de lÕexercici 2023 que

disposa el consistori, i que ascendeixen a 4.380.799,75 euros.

La f inalitzaci� de les obres i la nova museograf ia del Museu

Arqueol�gic de Banyoles, la compra dÕhabitatge social i la

remodelaci� de la xarxa de sanejament del barri de Sant Pere s�n

algunes de les principals inversions i obres que Banyoles executar�

a par tir dels romanents de tresoreria. LÕalcalde Miquel Noguer ha

destacat, a m�s, que inver tiran 470.000 euros en renovar la xarxa de sanejament del barri de Sant Pere per

millorar la instalálaci� existent a la zona sud de la ciutat. Tamb� mitjan�ant els cr�dits extraordinaris sÕha previst

una par tida de 115.000 euros per a la compra del 50% de lÕedif ici de Serveis Socials que per tany al Consell

Comarcal del Pla de lÕEstany. Per altra banda, es destinaran 273.000 euros per a la nova museograf ia del Museu

Arqueol�gic Comarcal de Banyoles i 46.818 euros m�s per acabar les obres del renovat equipament. Entre les

par tides destacades que sÕhan creat a trav�s dÕaquesta incorporaci� de romanents hi ha 130.000 euros per a

lÕexecuci� f inal del carrer Sant Antoni i 115.000 euros per a lÕadquisici� o adequaci� dÕhabitatges socials.

Escola CaminsEl tancament de lÕescola Camins ha centrat el debat pol�tic. LÕalcalde Miquel Noguer ha recordat

que la decisi� la pren el Depar tament dÕEducaci� i que des que es va crear lÕescola Camins a Banyoles hi ha

Òcent naixements menys per anyÓ. Per Noguer, Òpreservar lÕescola Camins �s preservar el projecte i en aquest

proc�s de fusi� cal preservar-lo i millorar-loÓ. El regidor del PSC- Conviv�ncia i Progr�s, Quim Fern�ndez ha

criticat lÕargument de la baixa natalitat a qu� sÕaferra lÕequip de govern i insta a posicionar lÕajuntament a favor

del manteniment de lÕescola. Sumem Banyoles- CUP demana un front com� del consistori per no tancar lÕescolar.

La regidora Zaida Vidal ha reclamat q�estions concretes relatives al proc�s de fusi� de les dues escola, la

Camins amb la del Pla de lÕAmetller. Tan el PSC com Sumem han recordat a Noguer que en les decisions del

Depar tament, alhora de tancar una escola, la posici� dels ajuntaments �s clau. El regidor republic�, Jaume

Butiny� ha proposat espais de debat i Òesvair inquietudsÓ en relaci� a la fusi� dels dos centres.

Una representaci� de lÕAFA de lÕescola Camins, que lÕany passat va complir deu anys, ha estat present al ple. Han

llegit el manifest de rebuig i ha reclamat al consistori un full de ruta clar. Noguer ha negat Òla conniv�nciaÓ amb

el Depar tament en el tancament de lÕescola. ÒLa fredor de les dades s�n complicades per� hi ha decisions que

sÕhan de prendre des dÕaquesta fredorÓ, ha apuntat lÕalcalde. Noguer ha insistit en el projecte de futur . Un

representant de lÕAFA del Pla de lÕAmetller ha reclamat Òmenys sorollÓ i deixar treballar les direccions per un

projecte educatiu que benef ici� lÕalumnat de les dues escoles afectades.SequeraEn relaci� a la sequera,



lÕalcalde Noguer ha explicat que divendres es van obrir tres recs i que lÕestany ha augmentat set cent�metres. En

paralálel sÕhan canviat les compor tes. Tot i aquestes bones condicions, es mant� el pla de sequera a la ciutat.
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